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Stora Kontorsdagen På Stora Kontorsdagen diskuterar tre av de dominerande aktörerna på Stockholms kontorsmarknad hur trenderna
på uthyrningssidan utvecklas.

Vilka är trenderna på kontorshyresmarknaden? Vad kan vi förvänta oss av utvecklingen gällande hyror och vakanser? Vad efterfrågas av dagens och
morgondagens kontorshyresgäster och var hittar vi hyresgästerna i framtiden?<br /> Detta diskuteras av:<br /> <br /> # Marie Bucht, vd, Novi Real
Estate<br /> # Ulrika Rosén, partner, New Property<br /> # Andreas Malmsäter, uthyrningschef, Fabege<br /> <br /> Stora Kontorsdagen hålls på Grand
Hotel i Stockholm den 9 november. Det är ett heldagsseminarium om kontor och kontorsfastigheter. Du ser programmet <a target="_blank"
href="http://www.fastighetssverige.se/stora_kontorsdagen/program">här </a>och du anmäler dig <a target="_blank"
href="http://www.fastighetssverige.se/stora_kontorsdagen/anmalan">här</a>.<br /> <br /> Arrangörer är Fastighetssverige och Lokalnytt.<br /> <br />
Partnerföretag är Castellum, EY, Moderna Samlare, Novi Real Estate, Savills och Serneke.<br />
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